
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 22.10. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - PN
Prítomní poslanci OZ: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak ( od 18.40 hod.) Ing. Michal Švento, Ing. Dušan 
Štefaničiak, Mgr. Iveta Žerebáková
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Predaj pozemku E-KN 3265/222 v k. ú. Likavka.
 4. Predaj pozemku C-KN 1397/13 v k. ú. Likavka.
 5. Prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Likavka.
 6. Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu obce k 30.9.2014.
 7. Žiadosť o sponzorský príspevok.
 8. Zmena rozpočtu obce na rok 2014.
 9. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.6.2014 do 15.9.2014
10. Informácie starostu obce.
11. Interpelácie poslancov.
12. Diskusia.
13. Záver.

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané
v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná
väčšina poslancov OZ. Starosta  obce navrhol  Ing.  Michala Šventu za predsedu návrhovej
komisie, Ing. Petra Klačku a Mgr. Ivetu Žerebákovú za členov návrhovej komisie. Starosta
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 51/2014 a). Hlasovanie: 8-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov
zápisnice   JUDr.  Jaromíra Pavlíka  a Mgr.  Petra  Brtku.  Starosta  obce otvoril  diskusiu.  Bez
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 51/2014 b). Hlasovanie: 8-0-0
Starosta  obce  otvoril  diskusiu  k programu  rokovania  a  zároveň  navrhol  do  programu
rokovania doplniť  ako bod č.  6 – Zmenu Smernice č.  5/2008 o hospodárení  s finančnými
prostriedkami  na  reprezentačné  a propagačné  účely,  občianske  obrady,  slávnosti,  kultúrne
a športové  akcie  obce  Likavka,  z dôvodu  potreby  navýšenia  limitov  na  občerstvenie  pri
príležitosti životného jubilea, na kultúrno-spoločenské akcie organizované obcou a kvetinové
dary oficiálnym hosťom pri významných politických, kultúrnych a športových podujatiach.
Doplnený program rokovania bude nasledovný:
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
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    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Predaj pozemku E-KN 3265/222 v k. ú. Likavka.
 4. Predaj pozemku C-KN 1397/13 v k. ú. Likavka.
 5. Prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Likavka.
 6. Zmena Smernice č. 5/2008 o hospodárení s finančnými prostriedkami na reprezentačné a 
     propagačné účely, občianske obrady, slávnosti, kultúrne a športové akcie obce Likavka.
 7. Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu obce k 30.9.2014.
 8. Žiadosť o sponzorský príspevok.
 9. Zmena rozpočtu obce na rok 2014.
10. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.6.2014 do 15.9.2014
11. Informácie starostu obce.
12. Interpelácie poslancov.
13. Diskusia.
14. Záver.
OZ prijalo uznesenie č. 51/2014 c). Hlasovanie: 7-0-1 (za: Mgr. Brtko, Ing. Klačko, 
p. Marton, JUDr.  Pavlík,  Ing. Švento, Ing. Štefaničiak, Mgr. Žerebáková, proti: nikto, 
zdržali sa: Mgr. Klopta)

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonal hlavný kontrolór obce a konštatoval, že z roku
2012 uznesenia č. 28/2012 a č. 29/2012 majú zmenený termín splnenia úlohy uzneseniami č.
34/2013 a č. 2/2014 bod b), do 31.12.2014. Z roku 2014 uznesenie č. 33/2014 bod c) sa bude
vyhodnocovať každoročne, nakoľko úloha je trvalá. Všetky ostatné uznesenia boli splnené.  
Diskusia: 
Starosta  obce   poďakoval  hlavnej  kontrolórke  Mgr.  Janke  Pavlíkovej  za  pomoc  pri
prepracovaní  návrhu  záverečného  účtu  za  rok  2013  a Hodnotiacej  správy  plnenia
programového rozpočtu obce Likavka za rok 2013.
OZ prijalo uznesenie č. 52/2014. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 3: Predaj pozemku E-KN 3265/222 v     k. ú. Likavka.  
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  o potvrdení  Okresného  úradu  Ružomberok
-katastrálneho odboru o spôsobe nadobudnutia parcely E-KN č. 3265/222, ktorá je vedená na
LV č. 3259 k. ú. Likavka, výmera 18 m2, druh pozemku - záhrady, vlastník obec Likavka -
1/1.
Diskusia:
Do  rokovacej  miestnosti  prišiel  Ing.  Pačin,  ktorý  požiadal  o odkúpenie  pozemku  E-KN
3265/222  v k.  ú.  Likavka  dňa  28.4.2014.  Prítomných  oboznámil  o dôvode  žiadosti  na
odkúpenie  predmetného  pozemku,  ktorý  súvisí  s vlastníckym  právom jeho  rodičov.  Obec
Likavka v roku 1961 súhlasila so zámenou pozemkov p. Jozefa Pačina pod stavbu budovy
predajne Zdroj, ale vklad do katastra nehnuteľností sa neuskutočnil.
JUDr. Pavlík zanalyzoval situáciu a odporučil Ing. Pačinovi obrátiť sa na súd.
Mgr. Žerebáková doplnila, že zápisnica Obce Likavka existuje, ale predmet konania nebol
nikdy naplnený.
Starosta oslovil všetkých prítomných, aby navrhli ďalší postup riešenia.
Mgr.  Žerebáková  uviedla,  že  nie  je  možné z právneho hľadiska  brať  do  úvahy historické
skutočnosti.
Ing.  Štefaničiak  navrhol uskutočniť jednanie aj  s druhým záujemcom o kúpu predmetného
pozemku.
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Mgr.  Žerebáková  odporučila  dať  na  lustráciu  pozemky  pod  predajňou  CBA  VEREX
a obecného zberného dvora.
Starosta obce ako predkladateľ návrhu oznámil, že – Predaj pozemku E-KN č.3265/222 ako
bod č. 3 – programu rokovania na základe ustanovenia § 18 odst. 4 Rokovacieho poriadku
obecného zastupiteľstva sťahuje z rokovania.
OZ prijalo uznesenie č. 53/2014. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 4: Predaj pozemku C-KN 1397/13 v     k. ú. Likavka  . 
Predkladateľ: starosta obce informoval o žiadosti p. Igora Klukoša na odkúpenie pozemku C-
KN 1397/13 v k. ú. Likavka, o výmere 16 m2,   druh pozemku – záhrady, ktorý by využíval
ako parkovaciu plochu.
Diskusia:
Poslanci uviedli, že predmetný pozemok  z uvedeného dôvodu nie je  potrebné odpredať.
OZ prijalo uznesenie č. 54/2014. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 5:  Prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Likavka.
Predkladateľ:  starosta  obce  oboznámil  obecné  zastupiteľstvo  o žiadostiach  na  prenájom
priestorov vo vlastníctve Obce Likavka - v ZŠ s MŠ Likavka a v Kultúrnom dome Likavka,
z dôvodov hodných osobitného zreteľa, nakoľko priestory budú využívané na voľnočasové
aktivity občanov. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prenájmu.
Diskusia:
Poslanci  požadovali  bližšie  informácie  o  aktivitách,  na  ktoré  budú  obecné  priestory
využívané.
Starosta uviedol, že v ZŠ s MŠ Likavka v telocvični to budú športové aktivity, v učebniach
hudobný a výtvarný odbor, v sále KD Likavka literárno – dramatický odbor.

OZ prijalo uznesenie č. 55/2014 a). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 55/2014 b). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 55/2014 c).  Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 55/2014 d). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 55/2014 e).  Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 55/2014 f).   Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 6: Zmena Smernice č. 5/2008 o     hospodárení s     finančnými prostriedkami na 
reprezentačné a   propagačné účely, občianske obrady, slávnosti, kultúrne a     športové akcie 
obce Likavka.
Predkladateľ: starosta obce podal informácie k zmenám výšky limitov  v Smernici  č.5/2008 
nasledovne:
a)na občerstvenie pri príležitosti životného jubilea na osobu maximálne zo sumy 2,-€ na sumu
maximálne 3,-€;
b) na občerstvenie pri kultúrno –spoločenských akciách organizovaných obcou na osobu 
maximálne zo sumy 7,-€ na sumu maximálne 10,-€;
c) na poskytnutie kvetov oficiálnym hosťom pri významných politických, kultúrnych 
a športových podujatiach z hodnoty do 10,-€ na hodnotu do 15,-€;
z dôvodu, že pôvodné hodnoty sú nepostačujúce. 
Diskusia:
Mgr.  Klopta  vysvetlil  svoje  hlasovanie  pri  zmene  programu  rokovania  OZ,  že  sa  zdržal
z dôvodu doručenia predkladaného dokumentu len pred začatím dnešného rokovania OZ, čo
považuje za nesprávne. Ďalej uviedol, že k navýšeniu jednotlivých položiek výhrady nemá.
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JUDr. Pavlík podporil vyjadrenie Mgr. Kloptu a požiadal starostu, aby materiály, ktoré sú 
predmetom rokovania boli doručené včas.
Ing. Štefaničiak a p. Marton súhlasne vyjadrili podporu predloženému dokumentu, hlavne 
s tým, že ide o našich občanov – jubilantov, ktorí si to zaslúžia.
OZ prijalo uznesenie č. 56/2014 a). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 56/2014 b). Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 56/2014 c). Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 7: Monitorovacia správa o     plnení programového rozpočtu obce k     30.9.2014.
Predkladateľ:  starosta  obce  uviedol,  že  Monitorovacia  správa  o plnení  programového
rozpočtu obce k 30. 9. 2014 je predložená v zmysle § 12 odst. 2, zákona NR SR č. 583/2004
Z.  z.  o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy  a o zmene  a doplnení  niektorých
zákonov a § 11 odst. 4, písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
Diskusia:
Starosta obce doplnil,  že v budúcnosti plnenie programového rozpočtu bude monitorované
k 30. 6. kalendárneho roka.
Ing. Štefaničiak sa pýtal na výdavky v položke – Vzdelanie – či budú postačujúce do konca
roka.
Mgr.  Pavlíková uviedla,  že   výdavky k 30.9.2014 sú podľa reálneho stavu a rozpočtované
finančné prostriedky pre školstvo boli napočítané podľa požiadaviek školy.
OZ prijalo uznesenie č. 57/2014 . Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 8: Žiadosť o     sponzorský príspevok.
Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou o finančný príspevok Pavla
Pinduru, pre svojho syna Tobiáša Pinduru, ktorý sa venuje stolnému tenisu na reprezentačnej
úrovni. 
Diskusia:
Starosta  obce  uviedol,  že  obec  nemá  vypracovaný  interný  predpis,  ktorý  by  umožňoval
podporiť občanov našej obce sponzorským príspevkom.
Ing. Švento navrhol do budúcnosti pripraviť VZN alebo smernicu, aby aj starosta obce za
určitých  podmienok  mohol  poskytnúť  finančné  prostriedky  na  podporu  a  rozvoj  talentov
v obci na ich činnosť, ale aj na určité aktivity.
Mgr.  Klopta  navrhol  udeliť  medailu  obce  s finančným príspevkom za  reprezentáciu  obce
s tým, že talenty je protrebné podporovať.
Návrh  na  uznesenie  predniesol  Ing.  Švento  s tým,  že  Obec  Likavka  v zmysle  platnej
legislatívy v súčasnosti nemôže poskytovať sponzorské príspevky.
OZ prijalo uznesenie č. 58/2014. Hlasovanie: 8-0-0
Do rokovacej miestnosti prišiel p. Jozef Peniak o 18.40 hod.

K bodu č. 9: Zmena rozpočtu obce na rok 2014. 
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  prítomných  o zmene  rozpočtu  obce  na  rok  2014
rozpočtovým opatrením č. 2/2014 v zmysle § 14 odst. 1 a 2, zákona NR SR č. 583/2004 Z. z.
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a otvoril diskusiu.
Bez diskusie.
Zároveň predložil zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2014, ktoré je vypracované na
základe skutkového stavu a nevyhnutných potrieb obce. 
Diskusia:  Mgr.  Klopta  podal  návrh,  aby  sa  mzdy  a odvody   -  Samosprávne  funkcie
nenavyšovali. 
Starosta obce doplnil, že obec dostala dotáciu z MONDI SCP a. s., vo výške 1.700,-€, ktorá
bude použitá na hokejbalové ihrisko. Ďalej informoval, že na  informačné a propagačné účely
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bol vypracovaný dokument „Vysťahovalectvo z obce Likavka do USA v rokoch 1892-1924“,
ktorý je potrebné doplniť do výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 450,--€ - Propagácia.  
JUDr. Pavlík sa pýtal, ktorej zastávky sa týka navýšenie vo výdavkovej časti rozpočtu obce.
Starosta odpovedal, že to je autobusová zastávka Likavka – rázcestie, pri bývalom obchode
s potravinami, na ul. J. Hollého v smere na Dolný Kubín.
Poslanci sa zhodli, že o návrhoch z diskusie budú hlasovať samostatne.
Hlasovalo sa o návrhu Mgr. Kloptu. Hlasovanie: 6-3-0 (za:  Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.  
Pavlík, p. Peniak, Ing. Štefaničiak, Mgr.  Žerebáková, proti: Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Ing. 
Švento, zdržali sa: nikto)
Hlasovalo sa o návrhu starostu – 1700,--€ dotácia MONDI SCP a.s. Hlasovanie: 9-0-0.
Hlasovalo sa o návrhu starostu –  450,--€ - Propagácia. Hlasovanie: 9-0-0.
OZ prijalo uznesenie č. 59/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 59/2014 b). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu číslo 10: Správa o     výsledkoch kontroly za obdobie od 15.6.2014 do 15.9.2014.
Predkladateľ:  Mgr.  Janka  Pavlíková,  hlavný  kontrolór  Obce  Likavka.  V správe  podala
informácie o kontrolovanom subjekte: Obecný úrad Likavka, kde bola kontrola zameraná na
plnenie rozpočtu vo výdavkovej časti  za 1. štvrťrok 2014, na následnú finančnú kontrolu
príjmov  za  reklamu  za  rok  2013  a I.  polrok  2014,  ďalej  na  dodržiavanie  zákonnosti,
hospodárnosti, účelnosti a efektívnosti čerpania výdavkov na reprezentačné výdavky za rok
2013.
Diskusia:
JUDr. Pavlík podal návrh na uznesenie vo veci prijatia opatrení na odstránenie nedostatkov
zistených kontrolou od 15. 6.2014 do 15.9.2014, o ktorých bude OZ na najbližšom zasadnutí
písomne informované.
OZ prijalo uznesenie č. 60/2014 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 60/2014 b). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 11: Informácie starostu obce.
Starosta  obce  informoval  prítomných  o realizovaných  a pripravovaných  prácach  a akciách
v obci:
Kultúrne podujatia:
26.6.- koncert rodáka Jozefa Ivašku a krst jeho autobiografie;
9.7. - poďakovanie mladým hasičkám na obecnom úrade za 3. miesto na celoštátnej súťaži
PLAMEŇ;
1.-3.8. - cykloturistické podujatie Okolo Liptova;
23.8. - Rozlúčka s letom (súťaž vo varení bryndzových pirohov, vystúpenie skupiny Ploštín
Punk);
4.9. - oslavy SNP;
5.9. – Krst knihy – Monografia Likavky;
27.9.  - Rádio Expres – šláger mesiaca, futbalový zápas;
4.-6.10.  –  návšteva  obce  Bodonoš  v Rumunsku,  spojená  s prezentáciou  našej  obce
a vystúpením FSk Likava;
11.10. - otvorenie náučného chodníka;
15.10. -   divadelné  predstavenie  domácich ochotníkov v CSS Likava a otvorenie  pobočky
Slovenskej poisťovne Allianz;
18.10. – hasičský viacboj – branný pretek mladých hasičov;
 -  obec sa zapojila  do súťaže Ekologický počin roka,  kde sa hlasovalo cez internet,  obec
v tejto súťaži neuspela;
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-  obec  podala  žiadosť  o dotáciu  na  Ministerstvo  vnútra  SR na  nasvietenie  prechodov pre
chodcov, žiadosť nebola úspešne vyhodnotená;
- obec predložila žiadosť o NFP v rámci Operačného programu ZRAVOTNÍCTVO
2014/2.1/01 – Rekonštrukcia a modernizácia zariadení ambulantnej zdravotnej starostlivosti 
na realizáciu projektu s názvom „Stavebné úpravy a zateplenie Zdravotného strediska 
Likavka“, termín vyhodnotenia nie je presne stanovený.
Starosta ďalej informoval o rekonštrukcii ZŠ s MŠ Likavka – strecha, pergola, šatne, 
odkvapové žľaby, výmena okien v obidvoch pavilónoch z dôvodu havarijného stavu a  o 
zakúpení nového kotla do jedálne.
Ďalšie práce v obci:
- na ul. Železničnej prebieha rekonštrukcia kanalizácie;
- rekonštrukcia chodníka na ul. J. Hollého – 2. etapa;
- rekonštrucia obecných komunikácií turbotryskom;
- čistenie rigolu pri horárňach;
- osvetlenie námestia pred obecným úradom;
- rekonštrukcia autobusovej zastávky a mnoho ďalších rozsahom menších prác údržby 
obecného majetku a verejných priestranstiev.
Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 61/2014. Hlasovanie : 9-0-0

K bodu č. 12: Interpelácie poslancov .
Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov.

K bodu č. 13: Diskusia.
P. Marton vyslovil uznanie, za úpravu cintorína a okolia úžitkovej vody.
Mgr.  Klopta  upozornil  na  odtrhnutý  schod  pre  rod.  domom  p.  Rabinskej,  v súvislosti
s rekonštrukciou chodníka. Starosta prisľúbil opravu.
Ing. Štefaničiak upozornil na nevyriešený spor na ul. Hviezdoslavovej a Mikuštiakovej, ktorý
je potrebný riešiť podľa stavebného zákona za prítomnosti pracovníka stavebného úradu obce.
Starosta vyslovil poďakovanie hasičom za vypílenie a odstránenie stromu pri zariadení CSS
Likava a pomoc pri havárii OMV na ul. Hviezdoslavovej.
JUDr.  Pavlík  upozornil   na   problémy  pri  parkovaní  v okolí  rodinných  domov  na  ul.
Hviezdoslavovej oproti firme GreMI KLIMA.
Starosta prisľúbil riešenie. 
OZ prijalo uznesenie č. 62/2014. Hlasovanie : 9-0-0

K bodu č. 14: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r. 

JUDr. Jaromír P a v l í k, v. r.       Ing. Marián J a v o r k a, v. r.          Mgr. Peter B r t k o, v. r.
overovateľ         starosta obce               overovateľ

6


